
Yttrande detaljplan HAGA i Skottorp 

Naturskyddsföreningen vill lämna följande synpunkter på detaljplanen: 

Vi ser positivt på att kommunen nu vill bygga ett område med höga hållbarhetskrav, men vi tycker 

dock fortfarande det finns frågetecken att räta ut. 

• Ingen lokaliseringsprövning är gjord. Det som pratar emot denna lokalisering är: 

o God jordbruksmark 

o Vattenskyddsområde 

o Dagvattenfrågan verkar besvärlig 

o Svårt att få till en hållbar kollektivtrafik med bra tidtabeller 

o Långt till service, affärer, idrottsanläggning (undantag fotbollsplan), högstadie- och 

gymnasieskola 

o Det är långt ifrån ”vardagsnatur”, området är omgivet av intensivt odlad 

jordbruksmark  

Detta sammantaget har gjort att det blir det traditionella samhället (med två bilar per familj) som 

byggs. Här måste läggas resurser på mer kollektivtrafik. Fler bussturer och hållplatser i området. 

Ökad turtäthet. Kollektivtrafiken måste synka med tåg antingen från Laholm eller från Båstad station. 

En kollektivtrafikutredning borde kunna utreda om detta är möjligt och vad det kostar. 

• Hållbarhetsprogram 

o Innehåller många bra idéer, men hur ska kommunen se till att det blir verklighet? 

Fantastiskt om det faktiskt genomförs. Kommunen måste säkerställa att det inte bara 

blir en pappersprodukt. Hur säkerställer kommunen att vi når 

hållbarhetsprogrammets syfte? 

o  Ett hållbarhetsprogram borde vara norm framöver när Laholms kommun tar fram 

planer i fortsättningen. 

 

• Området bör planeras med bilfria kvarter.  

 

• En del grönområden borde planteras med lövskog. Kan ge ett bättre mikroklimat på denna 

blåsiga slätt. 
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